
Protokół 
ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miasta 

w dniu 29 marca 2021 roku. 

W dniu 29.02.202 lr. w Sali nr 1 Ratusza Urzędu Miasta w godz. 14.00-16.00 odbyło 
się wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisji Gospodarki Komunalnej Samorządu i Porządku 
Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Dęblin. 
Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu Maciej 
Jakubik. Obecni według załączonej listy obecności. 

Porządek obrad: 
1. Zaopiniowanie materiałów na XLV sesję Rady Miasta. 
2. Sprawy różne. 
Porządek obrad został przyjęty 12 głosami „za" 

Ad. 1 Zaopiniowanie materiałów na XLV sesję Rady Miasta. 

- Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu poinformował, że radni 
otrzymali sprawozdania ze stanu bezpieczeństwa w mieście Dęblin za 2020 rok i zostaną 
omówione na sesji. 
- Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Aneta Sztobryn przedstawiła i omówiła 
Sprawozdanie za 2020 rok z wdrażania Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2019-2021 dla Miasta Dęblin (stanowi złącznik do protokołu). 
- Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Monika Łysiak przedstawiła i omówiła 
sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie w Dęblinie za rok 2020 (stanowi załącznik do protokołu). 

• wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2021r. 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 

Dyskusja: 
Radny Waldemar Chochowski - zapytał: dlaczego była na ul. Śląskiej zmiana zadania 
z rozbudowy na przebudowę oraz o wykup której działki na osiedlu Michalino w chodzi? 
Skarbnik Miasta Agata Zaręba - poinformowała, że w związku z brakiem pracownika 
z odpowiedniego wydziału odpowiedz na to pytanie zostanie udzielona na sesji RM. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - odpowiedziała, że działka o której jest mowa to ta pod 
przepompownie, którą mieliśmy nabyć już 2 lata temu od wspólnoty gruntowej w Stężycy na 
realizację zdania „Aglomeracja II". W tej chwili wspólnota wyraziła akces zbycia tej działki 
na naszą rzecz i dlatego zabezpieczamy środki finansowe na zakup. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu jednogłośnie (4 głosy „za") pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
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• zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu jednogłośnie (4 głosy „za") pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

• emisji obligacji komunalnych; 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu jednogłośnie (4 głosy „za") pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

• utworzenia Zespołu SzkoIno-Przedszkolne2Q nr 3 w Dęblinie przy ul. Tysiąclecia; 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska przedstawiła projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem (stanowi złącznik do protokołu). 

Dyskusja: 
Radny Waldemar Chochowski - zakończył się proces rekrutacji dzieci do przedszkola 
i oddziałów przedszkolnych przy szkołach. Poproszę o udzielenie informacji jakie były 
kryteria tworzenia tych oddziałów, jakiej są wielkości i jak wygląda to w poszczególnych 
szkołach na terenie miasta? 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - rekrutacja zakończyła się 
w ubiegłym tygodniu. Tworzone są listy uczniów i wychowanków do przedszkoli. Na tą 
chwilę mam zdawkowe informacje, na sesję przygotuję szczegółowe informacje ponieważ 
dyrektorzy nie przekazali jeszcze list dzieci do rekrutacji dodatkowej. Jutro podam jak 
wygląda liczba dzieci w poszczególnych oddziałach. 
Radny Waldemar Chochowski - z tego co się orientuje bo miałem interwencję rodziców do 
SP nr 5 zapisało się 30 dzieci do oddziału „zerówki", przy okazji podejmowania uchwały 
0 likwidacji przedszkola w siedzibie przy ul. 15 P.P. Wilków była informacja, że będzie 
można utworzyć dwa oddziały „zerówki" w tej szkole. Z tego co wiem otworzony został tylko 
jeden oddział, rodzicom 5 dzieci powiedziano, żeby szukali miejsc gdzie indziej. Głosując 
nad tym projektem uchwały zgłaszałem te problemy i dzisiaj żeby móc głosować chciałbym 
mieć wiedzę czy w SP nr 5 będą dwa oddziały czy nie. Ważne jest to dla rodziców ponieważ 
później czeka ich 8 letnia szkoła podstawowa i przerzucanie ich między szkołami powoduje 
zmianę środowiska (szkołę, kolegów) dla dzieci co nie jest wskazane w tym wieku. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - na poprzedniej komisji 
1 sesji RM rozmawialiśmy o tym, że wszystkie dzieci będą miały zapewnione miejsce, które 
spełniają obowiązek szkolny i dzieci 6 letnie, które będą przechodziły z przedszkola z ul. 15 
P.P. Wilków, będą miały możliwość zapisania do SP nr 5 i one zostały przyjęte. Zostało 
przyjęte część dzieci 5-letnich, które mieszkają najbliżej SP nr 5 tak aby ułatwić rodzicom 
transport dziecka do przedszkola. Natomiast dzieci 3,4,5 letnie będą rekrutowane w SP nr 3. 
Z informacji od Dyrektora wynika, że 9 dzieci przeszło z przedszkola z ul. 15 P.P. Wilków. 
Wszystkie dzieci zostały przyjęte i mają zapewnione miejsce. W tej chwili przyjmowane 
dzieci byłyby to co raz młodsze roczniki. Dzieci 6 letnie są przyjęte wszystkie. 
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Radny Waldemar Chochowski - mam inną informację, dziecko 6 letnie, które chodziło do 
przedszkola nie zostało przyjęte. Jeżeli byłyby utworzone 2 odziały przedszkolne to wtedy to 
miejsce by było. Teraz pięcioro dzieci, które zostały odrzucone, nie wiem dlaczego tak się 
stało czy są to młodsze dzieci to chyba nie, skoro dzieci młodsze 3,4,5 letnie powinny być 
zapisane do przedszkola, które jest tworzone w zespole to wszystkie 6-letnie 
i które będą kończyły na przełomie to powinny być przyjęte, a nie są. Pięcioro dzieci zostało 
odrzucone i chciałbym się dowiedzieć dlaczego tak jest i nie można utworzyć tam dwóch 
oddziałów, żeby było w nich po 15 dzieci. W poprzednich latach były tworzone mniejsze 
oddziały „zerówkowe". Wtedy było mówione, że zostaną przyjęte, Pani mówi że zostały 
przyjęte, a jednak pięcioro dzieci nie zostało przyjęte. Jakie są kryteria tworzenia tego 
oddziału? Czy jest wymóg ilości dzieci czy mogą być tworzone mniejsze oddziały? 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - do oddziału 
przedszkolnego można przyjąć maksymalnie 25 dzieci. Dzieci 6-letnie, które spełniają 
obowiązek szkolny w tym obwodzie zostały przyjęte wszystkie i takie były nasze założenia 
gdy mówiliśmy o dwóch oddziałach, bo myśleliśmy, że będą 2 oddziały dzieci 6-letnich. 
Cześć dzieci, które nie zostały przyjęte to dzieci 5-letnie lub młodsze, są ze Staszica oraz z 
15-go Pułku. Nam zależało na tym aby wprowadzić oszczędności placówek oświatowych. 
Pani Burmistrz zapewniła transport dzieci do SP nr 3 i w tym momencie zakładamy, że dzieci 
zostaną przyjęte do SP nr 3 bo na tym nam najbardziej zależało, aby tam stworzyć 
przedszkole dla dzieci z ul. 15 P.P. Wilków i ul. Michalinowskiej. Tworzenie kolejnego 
oddziału w szkole, które byłoby dla przedszkolaków poniżej 6-go roku życia generuje 
dodatkowe koszty w placówce. Nasza polityka nie zmierza do tego, żeby na siłę robić 
oddział, który stworzony jest w SP nr 3. Dzieci 6-letnie, które chodziły do przedszkola przy 
ul. 15 P.P. Wilków zostały przyjęte do SP nr 5. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu jednogłośnie (4 głosy „za") pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie (3 głosy „za" i 1 głos „przeciw") 
pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

• udzielenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości gminnej 
przy ulicy Stawskiej w Dęblinie; 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu jednogłośnie (4 głosy „za") pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie (3 głosy 
„za") zaopiniowała projekt uchwały. 

• wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działek położonych w Dęblinie przy 
ulicy Asnyka i Niepodległości; 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu jednogłośnie (4 głosy „za") pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie (3 głosy 
„za") zaopiniowała projekt uchwały. 

• nadania nazwy dla ulicy dotychczas pozostającej bez miana na terenie osiedla 
Młynki; 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu jednogłośnie (4 głosy „za") pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie (3 
głosy „za") zaopiniowała projekt uchwały. 

• nadania nazwy dla ulicy dotychczas pozostającej bez miana na terenie osiedla 
Jagiellońskie 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu jednogłośnie (4 głosy „za") pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie (3 głosy 
„za") zaopiniowała projekt uchwały. 

• uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin w roku 2021" 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Dyskusja: 
Radny Artur Marzysz - zadał pytanie do kogo należy zgłaszać potrącone na jezdni zwierzę 
tj. kot lub pies, aby je uprzątnąć z ulicy? 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - odpowiedział, że jeśli chodzi o takie sytuacje 
w zdarzeniach drogowych na skutek, których doszło potrącenai należy zgłaszać to do 
zarządcy drogi. Jeżeli jest to droga krajowa to kontaktujemy się z najbliższym 
przedstawicielem rejonu, który odpowiada za odcinek drogi, jeżeli jest to droga powiatowa to 
do Zarządu Dróg Powiatowych w Rykach i w takiej sytuacji przyjeżdżają przedstawiciele i 
zabierają martwe zwierzę do utylizacji. 
Radna Urszula Czarnecka - na osiedlach bezdomnymi zwierzętami często zajmują się 
mieszkańcy czy w związku z tym gdyby chcieli dokonać kastracji czy sterylizacji musieliby 
zgłosić się do Puław czy do lecznicy na ul. Wiślanej? Czy potrącone w rejonie osiedla 15 P.P. 
Wilków zwierzę również należy zgłaszać do lecznicy na ul. Wiślanej? Mieszkańcy nie wiedzą 
gdzie maja zgłaszać takie sytuacje, dlatego proszę o podanie takiej informacji mieszkańcom 
na stronie internetowej miasta lub w gazecie. 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - najczęściej jeżeli pojawiają się takie sytuacje to 
mieszkańcy zgłaszają to do Urzędu Miasta. Wtedy powiadamiamy lekarza weterynarii 
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z którym miasto ma podpisaną umowę. Wtedy udaje się na miejsce i ocenia jaka pomoc jest 
niezbędna. Policja jest o tym poinformowana i wie jak postępować w takich sytuacjach. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu 
uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu jednogłośnie (4 głosy „za") pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie (3 głosy 
„za") zaopiniowała projekt uchwały. 

• w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo 
gaśniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rykach. 

Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie (3 głosy „za") zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie (3 głosy 
„za") zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. Sprawy różne. 

Radna Urszula Czarnecka - zabrała głos w sprawie dwóch kursów komunikacji miejskiej 
autobus linii 31 w Dęblinie w godz. ok. 1607-1615 i 1715 z przystanku na ul. Niepodległości. 
Kurs został zawieszony w związku ze zdalnym nauczaniem uczniów 
w szkołach. Widzę zasadność przywrócenia ponieważ korzystało z niego sporo osób np. 
wracających z pracy lub przychodni zdrowia. 
Radny Waldemar Chochowski - mieszkaniec zgłosił problem (mieszka 
w budynku jednorodzinnym) iż zgłosił w deklaracji kompostownik, a na wiosnę pojawiły się 
gałęzie, których nie może oddać. Nie ma w tej chwili co z nimi zrobić. Na stronie miasta jest 
informacja o kompostowaniu, a nie ma informacji na temat gałęzi. 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - jeśli chodzi o kompostowanie bioodpadów 
sytuacja wygląda tak, że kto zadeklarował kompostowanie to nie będą od niego odbierane 
odpady zielone oraz biodegradowalne. Spółka nie będzie odbierała gałęzi, mieszkańcy 
próbowali również wywozić odpady na PSZOK, a byli ujęci na liście, że kompostują i spółka 
nie chciała odbierać tych odpadów. Jeżeli ktoś nie kompostuje odpady takie są odbierane 
tylko w workach np. gałęzie musza być drobno pocięte. Jeżeli osoba kompostuje to gałęzie 
uznawane są za bioodpady. 
Radny Waldemar Chochowski - uważam, że jest to problem i w jakiś sposób powinniśmy 
go rozwiązać i wyjść naprzeciw ludziom, którzy mają taki problem. W tej chwili podcina się 
chore gałęzie i nie można ich wrzucać na kompostownik ponieważ wtedy psuje się kompost. 
Może wyznaczyć jakiś teren gdzie mogłyby przyjeżdżać osoby, aby te gałęzie spalić? Nie 
każdego stać aby wynająć czy kupić rozdrabniarkę do gałęzi. Proponuję aby zająć się 
tematem, wymyśleć rozwiązanie i umieścić to na stronie miasta. 
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Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - ponieważ ten problem nie został rozwiązany 
legislacyjnie, nie ma przepisów w oparciu o które moglibyśmy rozwiązać ten problem, 
uważam, że powinniśmy przyjrzeć się sprawie i prawnie ją rozpatrzeć. Faktycznie nie ma 
takiej możliwości, aby osobie, która zgłosiła kompostowanie zabierać bioodpady. Przepisy 
zabraniają angażowania środków publicznych w takim wypadku jeśli chodzi o pomoc dla 
mieszkańców. Jeżeli znajdziemy jakieś przepisy prawne, które umożliwiłyby nam 
wydatkowanie środków publicznych na taki cel to oczywiście to ogłosimy. Jeżeli nie to 
będziemy apelować do mieszkańców, aby mogli zagospodarować gałęzie we własnym 
zakresie jeśli nie dla potrzeb własnych do swojego pieca to może do sąsiada czy 
potrzebujących. Na terenie miasta mamy wiele osób potrzebujących więc może 
zorganizujemy to w ten sposób, że mieszkańcy będą zgłaszać, a potrzebujący drewna 
odbierać. 
Radny Mieczysław Grobel - zadał pytanie kiedy będą omiatane ulice z piachu po zimie? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - ponieważ nasz MZGK nie posiada sprzętu, który 
omiata ulice to musi wcześniej umówić takiego podwykonawcę. Uzgodniliśmy, że nastąpi to 
na koniec kwietnia przed 1-3 maja nastąpi pierwsze omiatanie ulic na naszym terenie. 
Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - odpowiadając na pytanie Radnej Urszuli 
Czarneckiej to rzeczywiście kursy autobusu linii 31 zostały zawieszone na czas nauki zdalnej. 
Mamy informację, że w czasie kiedy nie ma nauki mało osób korzysta w tych godzinach. 
Poproszę Miejski Zakład aby dali nam zestawienie ile osób korzystało z tych kursów i wtedy 
będziemy mogli rozważyć czy to zmienić z racji tego, że kursy te zawieszone są w okresie 
wakacyjnym i ferie. Jeżeli rozważalibyśmy przywrócenie to ta sama sytuacja musiałaby 
nastąpić w wakacje. 
Radny Maciej Jakubik - zgłosił problem złego stanu technicznego ul. Okrzei. Poprosił 
o szybą interwencję ponieważ ulica jest w tragicznym stanie. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - w tej chwili trwają już rozmowy z wykonawcą na os. 
Jagiellońskim jeżeli pozyskamy destrukt z wymienianych nawierzchni to na pewno część 
przekażemy na ul. Okrzei. 
Radny Artur Marzysz - poinformował, że podczas posiedzenia KGKSiPP w dniu 8 marca 
nastąpił błąd w odczytaniu podziału środków dla Zarządów Osiedlowych i w związku z tym 
odczytał przydzielone kwoty jeszcze raz: 

l.p. osiedle kwota 

1. Lotnisko 4.978 zł 

2. Wiślana 3.559 zł 

3. Mierzwią czka 3.143 zł 

4. 15 PP „Wilków" 1.963 zł 

5. Staszica 1.906 zł 

6. Michalinów 1.999 zł 

7. Jagiellońskie 1.723 zł 

8. Wiślana-Żwica 1.658 zł 

9. Starówka 1.421 zł 

10. Irena 1.204 zł 

11. Żdżary 1.330 zł 
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12. Rycice 1.086 zł 

13. Masów 1.083 zł 

14. Pułaskiego 757 zł 

15. Podchorążych 703 zł 

16. Stawy 790 zł 

17. Młynki 697 zł 

razem 30.000 zł 

KGKSiPP jednogłośnie (3 głosy „za") przyjęła proponowany podział środków. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący KGPiB zamknął posiedzenie 
komisji. 

Przewodniczący .KGPiB 

Maciej Jakubik 

Protokołowała 
Magdalena Piątek 
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